
Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Zarządu Osiedle nr 1 

 

Przez pięć lat Zarząd Jednostki Pomocniczej Osiedle nr 1 był inicjatorem wielu działań                   

i przedsięwzięć  takich jak : 

-remont i doposażanie placów zabaw 

-zakup piasku na podłoże na place zabaw 

-doposażenie siłowni na świeżym powietrzu przy ul. Lewandowskiego  

-zakup urządzeń do  street workout 

-zakup ławek i ich montaż 

-zakup sprzętu dla OSP 

-zakup stojaków na rowery 

-zakup wiaty na EKO-park 

-dofinansowanie zakupu straganów  na Jarmark 

-dofinansowanie zakupu oświetlenia świątecznego  

-wkład własny  na budowę EKO Parku 

Zarząd był inicjatorem działań mających na celu przywrócenie kursów autobusów PKS do 

szpitala; 

Współpracy i działań z Kołem Łowieckim oraz  łowczym  mającym na przepędzanie                         

i odstraszanie dzikich zwierząt  z terenu osiedla, które stanowiły zagrożenie dla zdrowia i życia 

mieszkańców. 

Zarząd był inicjatorem i współorganizatorem wielu przedsięwzięć integracyjnych  takich jak : 

-koncert kolęd 

-pomoc  dla mieszkańców w czasie COVID 

-zbiórka i pomoc Ukrainie w pierwszych dniach wojny. Transport pomocy humanitarnej na 

przejście graniczne Korczowa i do Ukrainy, 

-sadzenie drzewek na osiedlu na prośbę mieszkańców 

-festiwal kolorów, piana party  wspólnie z MOKSiR 

-dzień dziecka wspólnie z MOKSiR 

-paczka dla dzieci chorych na Mikołajki oraz Mikołaj na Placu Zwycięstwa wspólnie z MOKSiR 

-jarmark Bożonarodzeniowy wspólnie z MOKSiR 

-choinka strażacka wspólnie z OSP 

-paczki dla osób samotnych lub potrzebujących  z cegiełek za ciasta na Jarmarku, 

-moik drzewko majowe wspólnie ze Stowarzyszeniem Kuźnia Przyszłości  

https://www.google.com/search?sca_esv=23c20ded85caa685&sca_upv=1&q=street+workout&spell=1&sa=X&ved=2ahUKEwjh_o6Hq8WGAxWWKRAIHTLxD18QkeECKAB6BAgIEAE


Działania, które podejmował Zarząd miały na celu poprawienie infrastruktury na osiedlu, jak        

i integrację społeczną. 
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